

# 92年次(含)以前出生尚未履行兵役義務之役男注意囉！

## 自111年1月1日起出境應先經申請核准

一、至「臺北市信義區公所」網站 →

滑至網頁下方按箭頭尋找「役男短期出境線上申請系統」圖示



二、於申請方式 →

點選「線上申請短期出境」請由此進入〔連結〕(申請日起1個月內多次使用)按步驟填完資料後，請務必列印下方核准通知單，併同有效護照，供查驗出國！

**役男短期出境核准通知單**  
Notification of Short-Term Exit Permit for Men of Conscription Age

電子收件編號/Recipient No. :  
核准機關/Authority of Approval : 臺北市信義區公所  
姓名/Name :  
出生日期/Date of Birth : 年 月 日  
身分證統一編號/ID No. :  
護照號碼/Passport No. :  
核准出境有效日期/Expiration Date : 2017年02月03日前，可多次使用出境。  
核准日期/Date of Approval : 2017年01月03日

說明 :

1. 請列印本文件，併同有效護照，供查驗出境。
2. 依役男出境處理辦法第4條第1項第7款規定，經核准出境役男，每次出境最長不得逾4個月。
3. 依役男出境處理辦法第10條規定，役男出境逾規定期限返國者，不予受理返國之當年及次年出境之申請。
4. 換發護照時，本通知單作廢，請重新上網申請。

Explanation

1. Please print this document, and submit it with a valid passport for the customs.
2. According to subparagraph 7, paragraph 1, article 4 of the Regulations for Exit of Draftees, "The period approved for the exit of a draftee shall not be longer than four months."
3. According to article 10 of the Regulations for Exit of Draftees, "The application for exit filed in the then current year or the next year immediately followed by any draftee who fails to return to Taiwan before the expiry of the term specified for the exit will be denied."
4. If you apply for a new passport, you also have to apply for a new exit permission.

若無法申請，請與本所聯絡，謝謝您!(02)2723-9777#681 高先生